
Referat fra styremøte i FAU-Giske Ungdomsskole

Dato: 08.04.2024

Sted: Personalrommet, Giske

Tid: 19:00-20.00

Tilstede: Cecilie Ersdal, Eirik Hansen, Jonathan Sunnarvik, Lene Brekka, Anna Sirevåg
Tysdal, Kristin Lerbrekk, Ruben Zeiler

Forfall: Anne Siri Sævareid

Sak Ansvarlig

Sak 22 - 23/24 Informasjon fra rektor

Rektor informerer:

Problemer med stinkbomber er forhåpentlig løst. Funnet
og gått i rette med «synderne».

Vitnemålsutdeling uten vitnemål. Får
eksamensresultatene i tre tiden, rekker det ikke samme
dag. Resultatene kan hentes mandag eller tirsdag
påfølgende uke, eller sendes i posten. De får utskrift av
alle standpunktkarakterene i konvolutten på utdelingen.

Fortsetter med Giske uken (mangfoldsuken i fjor).
Suksessen i fjor hadde med å gjøre at de hadde en
relasjon til det de holdt på med. Denne gangen blir det
interesser, fritidsinteresser og livsmestring. Neste år blir
det bærekraft. Navnet på denne uken er fortsatt litt
uavklart.

Blir 145 elever neste år, og seks klasser neste år (pr nå).

Behov for å informere rundt prosessen med karakterer
og klagerett/mulighet.

Klassetrivsel, undersøkelse og resultatene er gitt. Noen
har sine utfordringer, men får oppfølging og støtte både
for elever og kontaktlærere. Ser at det kan være
grupperinger som er en utfordring med trivsel. Det betyr
en del for elevenes trivsel, og dermed mye for skolen.
Det vil være en videre oppfølging etter undersøkelse.

Eirik

Sak 23 - 23/24 Evaluering av temakveld med politiet Cecilie



Godt arrangement, positivt mottatt. Stimulerte til dialog,
kunne det se ut som. CA 170 stk som møtte. Tidspunkt
for gjennomføring, bekjentgjøring i forkant, samt aktuelle
ungdomsproblemer i tiden, gjorde sitt til at oppmøtet var
såpass stort.

Bør gjennomføres annethvert år. FAU ønsker å invitere
politiet i det videre.

Sak 24 - 23/24 Skoleavslutning for 10. Klasse

146 elever på trinnet, og ca like mange lærere som i fjor.
Ikke alle vil møte grunnet ferie og diverse. Kommer til å
be om hjelp fra 8. og 9. klasse til å rigge i år også.
Ønsker å finne måter å forbedre scenen, hører med
Oddbjørn Haugland. FAU kan støtte med midler til dette.
Evt høre med Tømrerlinjen til Gand vgs.

Forsøker å finne konferansier og taler. Trenger også en
lydmann, forslag mottas med takk. Jonathan har et
forslag, og utreder muligheten for dette.

Innbydelse går ut i mai, både på mail og transponder.
Rektor ordner dette.

Rektor sjekker booking, og melder tilbake til FAU.
- Meldte tilbake at Giske 2 er booket, samt Håndball

og Avslutning neste år er booket.

Anna

Sak 25 - 23/24 Eventuelt

Blir invitasjon til avslutning for FAU den 25.06.24

Ved behov for avsluttende møte for sommeren, kan det
settes opp møte 27.05.24.

Studie på SKSK, i perioder med sekretærs fravær vil
referat tas av andre og sendes/publiseres av sekretær.

FAU har god økonomi.

Eirik

Cecilie

Ruben

Jonathan


